



SENIOR CONSULTANT

CONSEILLER(ÈRE)
PRINCIPAL(E)

ONTARIO



SENIOR CONSULTANT - ONTARIO

BNP Philanthropic Performance is a leading fundraising consulting firm in Canada. Present in every province of the country, BNP sustainably transforms the institutions and communities in which it operates.

The BNP team is made up of high-calibre professionals with an impressive number of years of experience in philanthropic management. We offer a range of services tailored to each organization, such as fundraising, strategic planning, strengthening relationships, endowment and deferred gifts, annual campaigns, major gifts programs, staff recruitment, alumni and graduate networks and legal services.

Dedicated to eventually taking over the leadership position of Senior Vice-President for Ontario and Western Canada, BNP wishes to further develop its client base in Ontario and is looking for a dynamic individual who can carry out business development there, having the ability to lead a team, serve clients in the province and is interested in becoming a shareholder in the company.

TASKS AND RESPONSIBILITIES

- Maintain an excellent relationship with past and current clients in the province and provide exceptional service;
- Develop and implement a sales and marketing plan;
- Identify business opportunities and potential clients and take the necessary steps to develop business;
- Have ability to supervise and coordinate advisors on various projects;
- Advise our clients on different fundraising strategies;
- Recruit, lead and guide the Ontario team of advisors;
- Recommend and deploy the necessary resources to best meet our clients' requests;
- Promote BNP across Ontario through conferences, conventions or other activities;
- Work closely with other members of the BNP team;
- Contribute to and support the development of BNP across Ontario.

SKILLS AND REQUIREMENTS

- Possess great ability to lead several projects at once and to establish priorities;
- Strong analytical, synthesis, planning, group synergy and interpersonal skills;
- Excellent knowledge of the province's specificities and culture;
- A minimum of three years of experience in fundraising and with non-profit organizations is desirable;
- A university degree in a relevant discipline or a combination of education and experience;
- Oral and written English, French an additional asset;
- Be willing to travel throughout Ontario.

CONDITIONS AND BENEFITS

- Competitive compensation and advantageous allowance and expense reimbursement program
- Continuing education
- Possibility of advancement within the firm

HOW TO APPLY

Please forward your résumé to talent@bnppperformance.com.

CONSEILLER(ÈRE) PRINCIPAL(E) - ONTARIO

BNP Performance philanthropique représente un leader des cabinets-conseil en collecte de fonds au Canada. Présent dans toutes les provinces du pays, BNP transforme de façon durable les institutions et les communautés où il intervient.

L'équipe de BNP regroupe des professionnels de haut calibre cumulant un nombre impressionnant d'années d'expérience en gestion philanthropique. Nous offrons une gamme de services adaptés à chaque organisme tels que, campagne de financement, planification stratégique, resserrement des liens, dotation et dons différés, campagne annuelle, programme de dons majeurs, recrutement de personnel, réseaux d'anciens et de diplômés et services juridiques.

Dédié à prendre le relais du Vice-président principal Ontario et Ouest canadien, BNP souhaite développer davantage sa clientèle en Ontario et recherche une personne dynamique pouvant représenter l'entreprise et y effectuer le développement des affaires, capable de diriger une équipe pour servir les clients dans la province et intéressée à devenir actionnaire de l'entreprise.

TÂCHES ET RESPONSABILITÉS

- Maintenir une excellente relation avec nos anciens et clients actuels dans la province et offrir un service exceptionnel ;
- Développer et implanter un plan de vente et marketing ;
- Identifier les opportunités d'affaires et les clients potentiels et effectuer les démarches requises au développement des affaires ;
- Superviser et coordonner les conseillers sur divers projets ;
- Conseiller nos clients sur les différentes stratégies en collecte de fonds ;
- Disposer d'une capacité de recruter, diriger et guider l'équipe de conseillers de l'Ontario ;
- Recommander et déployer les ressources nécessaires afin de répondre le plus adéquatement aux demandes de nos clients ;
- Faire la promotion de BNP à travers l'Ontario par le biais de conférences, de congrès ou autres activités ;
- Travailler en étroite collaboration avec les autres membres de l'équipe de BNP;
- Contribuer et supporter le développement de BNP à travers l'Ontario.

COMPÉTENCES ET EXIGENCES

- Posséder une grande habileté à diriger plusieurs projets à la fois et à établir des priorités ;
- De solides aptitudes à l'analyse, la synthèse, la planification, la synergie des groupes et aux relations interpersonnelles ;
- Excellente connaissance des particularités et de la culture de la province ;

- Un minimum de trois ans d'expérience en collecte de fonds et avec des organismes à but non lucratif est souhaitable;
- Un diplôme universitaire dans une discipline pertinente ou une combinaison de scolarité et d'expérience ;
- Anglais oral et écrit, le français un atout supplémentaire ;
- Être disposé à voyager à travers l'Ontario.

CONDITIONS ET AVANTAGES

- Rémunération avantageuse et programme avantageux d'allocation et de remboursement de dépenses
- Formation continue
- Possibilité d'avancement au sein de la firme

COMMENT APPLIQUER

Veillez envoyer votre CV à talent@bnppperformance.com.